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Gevolgen uitbreiding afvalverwerker Attero Deurne voor omgeving 

Geacht college van Gedeputeerde Staten,

Gedeputeerde Staten zijn voornemens voor een uitbreiding van afvalverwerker Attero een 
vergunning te verlenen. Het bedrijf wil meer organisch afval verwerken (van 50.000 ton per jaar 
naar 65.000 ton per jaar) en 1000 m3 extern afvalwater innemen. Er liggen een aantal woonwijken 
dicht bij het industrieterrein waar afvalverwerker Attero is gevestigd. De omgeving maakt zich 
zorgen over deze uitbreiding van de vergunning. De GroenLinks-fractie stelt aan het college van 
Gedeputeerde Staten hierover de volgende vragen: 

1. Wat zijn de gevolgen voor de omgeving van de voorgenomen uitbreiding van de 
verwerkingscapaciteit? 

a. Is er een toename van geurhinder? Zo ja, wat is deze toename en hoeveel woningen 
krijgen hiermee te maken? Zo nee, hoe wordt gewaarborgd dat ondanks de 
uitbreiding er geen extra geurhinder is? 

b. Zijn er nog andere negatieve omgevingsgevolgen door de uitbreiding? Bijvoorbeeld 
qua geluid of toename van (vracht)verkeer? 

2. Is Gedeputeerde Staten op de hoogte dat er enkele woonwijken al overlast ervaren van de 
afvalverwerker? Hoe hebben deze klachten meegespeeld bij de beoordeling van de aanvraag 
tot uitbreiding? 

3. Er zijn meerdere bedrijven op dit bedrijventerrein gevestigd. Welke geurhinder veroorzaken 
alle bedrijven bij elkaar (cumulatie) op de omringende woonwijken? 

4. Op dit industrieterrein mogen vervuilende bedrijven zich vestigen (categorie 5). Er liggen 
echter meerdere woonwijken dicht tegen dit industrieterrein aan. Geeft dit aanleiding tot 
het herzien van het beleid voor dit industrieterrein? Is het mogelijk om samen met de 
gemeente de milieucategorie van het bedrijventerrein aan te passen, zodat geen vervuilende 
bedrijven zich meer kunnen vestigen op het terrein? Zo nee, waarom niet? 

Hartelijke groet,

Tom Ludwig 
GroenLinks


